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Geacht College,  
 
Voor wat betreft het buitengebied,  de digitale bereikbaarheid hiervan. 
 
Het blijkt dat er nog steeds (veel?) mensen in het buitengebied geen of over een hele trage 
internet verbinding beschikken. 
Voor de grote providers is het gewoon te duur om landelijke dekking van  100% te bieden. Minister 
Kamp stelt echter dat er nu “nagenoeg” landelijke dekking is.   
 
Niets is minder waar!  Normaal GSM/telefoonverkeer , de bereikbaarheid, is ook bij ons niet overal 
In de polders gegarandeerd. GSM/telefoon en internet zijn een basis vereiste en dikwijls een 
economische levensader. Ontbreken hiervan kan bij spoedeisende zaken ook tot gevaar leiden. 
 
Voor mensen die de rijkdom hebben over een vaste telefoonlijn te beschikken, kunnen nog 
enigszins werken. 
   
De techniek is zo:  
• Zit je dichtbij een KPN telefooncentrale ( KPN verzorgt voor alle providers de telefonie 

lijnen) dan kan je optimaal gebruik maken, dikwijls is er dan ook de beschikking over 
glasvezel. 

• Zit je tot 5 km van een centrale dan is het technisch, proportioneel aflopend met de 
afstand, om van snel internet  van ( 50Mb tot 10Mb) te halen 

• Heel velen van onze burgers zitten ver voorbij de 5 km. Als je dan een vaste telefoonlijn 
hebt kan je traag internet hebben tot 3Mb/sec max. 

 
In kleine kernen is gelukkig coax kabel van  Ziggo beschikbaar,  hier komt het televisie signaal 
over binnen en alle gewenste internet snelheden zijn dan beschikbaar.  In het buitengebied is 
dikwijls nog geen coax kabel. 
Hiernaast is dan de problematiek van draadloos internet 4G/GSM slechte tot helemaal geen 
ontvangst. 
 
De grote providers hebben monopolie op het aanbieden van internet.  
Zelf , of kleine coöperaties, mogen geen initiatieven ontwikkelen om in een eigen verbinding te 
voorzien.   
Er zijn al gemeentes die willen faciliteren in oplossingen.  
 
• Ziet u op korte termijn mogelijkheden dit faciliteren voor ons buitengebied ook te gaan 

doen? 
• Heeft u deze problematiek voor wat betreft onze gemeente inzichtelijk?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Fred Wozniak / CDA Moerdijk 
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